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Bijlagen 

Bij beantwoording van deze brief, graag datum, Hummer en onderwerp vermelden. 

Op 15 mei 2019 heeft dhr. Rebel van de CDA-fractie per mail vragen gesteld over wijk- en buurtraden in 

Huizen. Hieronder leest u de antwoorden van het college van de gemeente Huizen op deze vragen. 

1: Kan het college aangeven hoeveel buurt of wijkraden er momenteel zijn in de gemeente 

Huizen? 

Bij het college is een buurt- of wijkraad in beeld. 

2: Aan Welke voorwaarden moet worden voldaan om in aanmerking to komen voor een 

stimuleringsbudget? 

De omschrijving in het coalitieakkoord is leidend: "Initiatieven voor de instelling van een snort buurt- of 

wijkraad die wordt gevormd uit bewoners worden ondersteund. De wijkraad gaat over de leefbaarheid in 

de wijk en moet het gevoel van betrokkenheid en inspraak vergroten." Dit betekent dat een aanvraag 

wordt getoetst op het doel, de activiteiten en samenstelling van de organisatie. Aanvullend betrekken we 

ook de volgende kenmerken: 

- De activiteit is een initiatief van buurtbewoners zelf. 

- Bewoners/vrijwilligers uit Huizen hebben zelf de leiding bij het voorbereiden en uitvoeren van de 

activiteiten. 

- De activiteit heeft Been commercieel doel en wordt niet georganiseerd door een commerciele 

organisatie. 

De hierboven genoemde kenmerken zijn nog niet vastgelegd. Dit jaar is leerjaar waarin we 

werkenderwijs ervaring op doen, zoals beschreven in de nota "Burgerparticipatie: leren door doen" van 

november 2018. Aan het eind van dit jaar volgt een evaluatie. Hierbij kunnen de voorwaarden worden 

aangepast. 
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3: Is er binnen de begroting structureel budget beschikbaar om dit snort initiatieven de 

stimuleren? 

Ja. Hiervoor is € 10.000 per jaar gereserveerd. 

4: Worden er voorwaarden gesteld ten aanzien van de rechtsvorm waarin een dergelijke buurt- of 

wijkraad moet fungeren? 

Op dit moment niet. Zie ook het antwoord bij 5. 

5: Het ontbreken van een zelfstandige entiteit zoals in het geval van Buurtpanel 1276 heeft als 

consequentie dat de budgetten via Versa Welzijn beschikbaar worden gesteld. Naar de mening 

van het CDA is dit ongewenst omdat degene die verantwoording moet afleggen over het bestede 

budget niet degene is die over de besteding gaat. Naar de mening van het CDA moeten buurt en 

wijkraden die financieel ondersteund worden door de gemeente een bepaalde rechtsvorm hebben 

waardoor helder is wie verantwoording aflegt over de bestede middelen. 

Is het college dit met het CDA eens en wil zij dit tot beleid van de gemeente maken? 

Als uitgangspunt vinden wij het ook wenselijk dat een panel een zelfstandige entiteit is, direct het budget 

ontvangt en zelf alle verantwoording aflegt. Tegelijkertijd willen we zo laagdrempelig mogelijk to werk 

gaan en initiatieven niet met onnodige (administratieve) lasten opzadelen. 

Het Buurtpanel 1276 ontvangt nu voor 1 jaar als pilot subsidie. Voor dit ene jaar vinden wij het een to 

zware eis dat het panel een juridische entiteit moet zijn om in aanmerking to komen voor subsidie. De tijd 

en kosten die hiermee gemoeid zijn, wegen niet op tegen de subsidie van 1 jaar en het karakter van een 

pilot. 

Wij menen dat een goede vorm van verdeling van verantwoordelijkheden tussen het panel en Versa is 

gevonden voor dit pilotjaar: Versa heeft ervaring met het beheer van financien namens buurtinitiatieven 

en/of netwerken. De gemeente verstrekt Versa de financien, Versa ziet er op toe dat deze financien 

alleen ten gunste komen aan het betreffende initiatief. De inhoudelijke verantwoordelijkheid en 

verantwoording van de juiste besteding van de financien liggen bij het initiatief. Deze verdeling van 

verantwoordelijkheden is ook meegedeeld aan zowel Versa als het panel. 

Als na evaluatie van de pilot blijkt dan een meerjarige voorzetting van ondersteuning in het vooruitzicht 

ligt, is het opnemen van de eis van een zelfstandige entiteit zeker een optie die in de besluitvorming 

wordt meegenomen. Bij deze afweging betrekken we dan tevens de ervaringen met de huidige 

constructie, de mogelijkheid dat met de eis van een zelfstandige juridische entiteit de drempel voor 

mensen om een buurt- of wijkpanel op to richten groter kan worden vanwege de extra oprichtingskosten 

en extra inzet die dit vraagt van de vrijwilligers, en de mogelijkheid dat de aan de gemeente gevraagde 

subsidie hoger wordt als oprichtingskosten bij een subsidieaanvraag worden betrokken. 

Hoogachtend, 

Bu~gemeester en wethouders, 

'` ~W.J.~Veldhuisen Drs. K.S. 

~— , gem~~ntesecretaris burgemee 



Geacht college, 
 
In paragraaf 2.7.1 van het coalitieakkoord wordt het volgende gesteld: 
“Initiatieven voor de instelling van een soort buurt- of wijkraad die wordt gevormd uit bewoners 
worden ondersteund. De wijkraad gaat over de leefbaarheid in de wijk en moet het gevoel van 
betrokkenheid en inspraak vergroten. De wijkraden werken samen met de wijkagent, de wijk-BOA, 
de buurtpreventieteams, de sociale wijkteams en de sociaal werkers uit de diverse wijkcentra. Er kan 
een stimuleringsbudget worden verstrekt.” 
 
1.            Kan het college aangeven hoeveel buurt of wijkraden er momenteel zijn in de gemeente 
Huizen? 
 
2.            Aan welke voorwaarden moet worden voldaan om in aanmerking te komen voor een 
stimuleringsbudget? 
 
3.            Is er binnen de begroting structureel budget beschikbaar om buurt en wijkraden te 
ondersteunen? 
 
4.            Worden er voorwaarden gesteld ten aanzien van de rechtsvorm waarin een dergelijke buurt- 
of wijkraad moet fungeren? 
 
Het ontbreken van een zelfstandige entiteit, zoals in het geval van Buurtpanel 1276, heeft als 
consequenties dat de budgetten via Versa Welzijn beschikbaar worden gesteld. Naar de mening van 
het CDA is dit ongewenst omdat degene die verantwoording moet afleggen over het bestede budget 
niet degene is die over de besteding gaat. Naar de mening van het CDA moeten buurt- en wijkraden 
die financieel ondersteund worden door de gemeente een bepaalde rechtsvorm hebben waardoor 
helder is wie verantwoording aflegt over de bestede middelen. 
 
5.            Is het college dit met het CDA eens en wil zij dit tot beeld van de gemeente maken? 
 
Graag een schriftelijk antwoord op bovenstaande raadsvragen. 
 
Vriendelijke groet, 
 
Rutger Rebel 
 


